
 
 
 
 
 

Van: fpa.inkoop.paramedische.zorg [mailto:inkoopparamedischezorg@cz.nl]  

Verzonden: maandag 13 maart 2017 17:07 

  

U geeft aan in gesprek te willen gaan aangaande het signaleringsmoment. 

  

Over het signaleringsmoment het volgende: 

De achterliggende gedachte van het signaleringsmoment is dat wij samen met de 

zorgaanbieder grip willen krijgen op het volume binnen de fysiotherapie. Wij zijn van 

mening dat het ook bijdraagt aan de kwaliteit van onze relatie, jullie als behandelaar van 

onze verzekerden, wij als financier en bewaker van zowel de kwaliteit als de kwantiteit 

namens onze verzekerden. Het is niet ons doel om ten koste van alles de lagere tarieven 

te kunnen toepassen. We spreken bewust over het signaleringsmoment. Er kunnen 

omstandigheden/ ontwikkelingen zijn die maken dat het bedrag signaleringsmoment 

moet worden aangepast. Als blijkt dat er relevante ontwikkelingen in praktijk of 

omgeving zijn die maken dat het bedrag signaleringsmoment gaat worden overschreden, 

meldt u dan tijdig en voorafgaand aan dat moment bij ons met een volledige 

onderbouwing. Wij gaan dan het gesprek hierover aan, juist ook over de praktijk 

specifieke, individuele factoren maar ook andere elementen zoals marktaandeel CZ in 

2017. Dan kan dit op dat moment leiden tot een aanpassing van het bedrag 

signaleringsmoment. 

  

Kortom, mochten er gedurende 2017 objectiveerbare ontwikkelingen zijn binnen uw 

praktijkvoering/omgeving waardoor het signaleringsmoment 2017 niet toereikend is dan 

gaan wij hier de dialoog over aan. 

  

Wij hopen u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 

  

Met vriendelijke groet, 

  

Zorginkoop Paramedische Zorg 
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